
Dagsorden 

        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 7. januar2018 kl.18:00(17.30) – 21:00 

Møde. NR. 5 – 2018/19 

Tilstede 

Forældre: Rikke Villesen, Kirsten Borchsenius, Rikke Duevang 

Brandt, Lasse Odgaard,  

 

Medarbejdere: Susanne Mott, Eva Andersen 

 

Ledelse: Søren Fini Christensen 

 

  Elevråd:  

 

Afbud 

Ledelse: Lars Frisch, Rikke Aagaard 

Elevråd:  Emil Johannessen, Wahida Safi 

Forældre: Lotte Sanchez, Kevin Larsen, Martin Vilmann, Lisbeth 

Gladov 

Dagsorden  

0. Rundvisning på skolen – vi mødes 17.30 

Ledelsen viser rundt på skolen 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Punkt til beslutning 

 

Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet 

Orienteringspunkt 

 

Elevrådet behander følgende på  deres 

næste møde:  

Ren sti til Brugsen 

Regler for skaterbanen 

Fordeling af den nye multibane 

 

3. Høring inklusionsstrategi 

Skoleudvalget har sendt det 

vedhæftede materiale til høring. 

Bestyrelsen bør drøfte et evt. 

høringssvar 

Strategien blev drøftet.  

Bestyrelsen udarbejder et høringssvar. 

Svaret bliver udarbejdet af Rikke 

Villesen og formandsskabet.  



Punkt til beslutning 

 

4. Ferieplan skoleåret 2019/2020 

Skolebestyrelsens skal fastlægge en 

ekstra skoledag udover de dage, som er 

beskrevet i den vedhæftede plan. 

 

Punkt til beslutning 

 

Bestyrelsen beslutter at 5. juni 2020 er 

en skoledag.  

5. Testoversigt på Kirstinedalsskolen 

Ledelsen fremlægger en oversigt over 

de test og prøver som eleverne er 

igennem i et skoleforløb. Efterfølgende 

er punktet til debat. 

 

Punkt til drøftelse 

 

Ledelsen fremlagde oversigten over 

test Kirstinedalsskolen. 

På bestyrelsesmødet i april bliver emnet 

taget op igen, sammen med Indsigts 

elev- og forældreundersøgelse.  

6. Princip for skolehjemsamarbejde 

Princippet har været drøftet på 

lærermødet den 10. december. 

Bestyrelsen bør drøfte hvorledes det 

nuværende princip skal ændres.  

 

Punkt til drøftelse 

 

Indput fra lærerne blev fremlagt. 

 

Rikke B, Annette og Søren arbejder 

videre med pricippet og brochuren for 

kontaktforældre. Første udkast 

præcenteres på mødet den 12. februar.  

7. IT-investeringer 

Bestyrelsen bør drøfte konsekvenserne 

af den manglende finansiering af 

udskiftning af computere, når de skal 

udskiftes. 

 

Punkt til drøftelse 

 

Skoleudvalgets beslutning af 5. 

december 2018 vil få konsekvenser for 

inddragelsen af IT i undervisningen.  

Beslutningen vil skabe øget ulighed. Det 

er yderst problematisk. 

Formandsskabet problematiserer 

beslutningen i netværket.  

8. Elevfotografering i skoleåret 19/20 

Evaluering af den fotoaftale, som vi har 

haft i indeværende skoleår, samt en 

drøftelse af valg af leverandør i 

kommende skoleår. 

 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

Fotofirmaet får en chance til. 

Fremadrettet skal de levere billederne 

til skolen, frem for at de bliver sendt 

hjem enkeltvis.  



 

9. Møde for kontaktforældre 13.marts 

2019 

Julius og Peter Mygind er booket til den 

13. marts kl 19.00 2019 

Punkt til drøftelse 

 

Forældrene skal tilmelde sig på Intra. 

Lærere og udskolingselever deltager. 

Invitationen sendes i uge 3.  

Der skal serveres en flaske vand.  

10. Nyt fra: 

-formanden 

 

-medarbejderne 

 

-ledelsen 

   

 

Formanden: 

Intet nyt 

Medarbejderne: 

SFO’en indretter et e-sportsrum i det 

kommende skoleår.  

Det er dejligt at Lars Frisch er blevet 

ansat. 

SFO’en er blevet åbnet op, så eleverne 

kan være i hele SFO 1. 

 

Ledelsen: 

Siden 29/11 er der 2 elever som har 

forladt skolen, og 2 elever som er 

kommet til. 

Det pt indskrevet 45 børn i kommende 

0. klasse.  

Den foreløbige økonomi for året 2018 

er et underskud på ca. 130.000kr.  

Vi har ansat 3 nye inklusionsvejledere, 

der alle starter 1. februar.  

Den 24. januar er der møde vedr. 

inklusionsstrategien på Køge Rådhus, 

Annette deltager. 

Husk Aula Stormøde den 7. februar kl. 

19.00 på Hastrup Skolen.  

 

 

11. Evt. 

 

Elevrådet og medarbejderne skal være 

opmærksomme på rygning.  

Er det en mulighed at 

Kirstinedalsskolen genåbner 

familieklassen igen.  

Resourse forløb i matematik har været 

rigtig godt.  



Evaluering af julefodbold skal 

genoptages.  

Mødet den 25/4 flyttes til den 23/4. 

Mødet den 20/5 bliver flyttet til den 

21/5.  

 

12. Lukket punkt  

 

Der serveres en let anretning   


